
Sivistyslautakunta § 24 17.06.2020

MUUT ASIAT

Sivltk § 24 1. Ville Suomala tiedusteli alakoulujen rehtorin lukuvuoden 2020-2021 ope-
tuk ses ta. Leea Piispasella ei ole omaa luokkaa ensi lukuvuonna, mutta hän
opettaa edelleen ns. resurssiopettajana.

 2. Marko Järvenoja esitteli lukioiden keskiarvorajasta kertovaa nettiuutista.
To ho lam mil la ei ole keskiarvorajaa, lukioon pääsyn helppous voi olla pie-
nen maaseutulukion kilpailuetu.

 Sivistyslautakunta kiitti Toholammin lukiota ja rehtori Jussi Peltokangasta
hy väs tä työstä. Toholammin lukio oli maakunnan paras ja koko maan lu kio-
ver tai lus sa 85. paras kevään 2020 ylioppilaskirjoitusten pakollisten ai nei-
den tulosten perusteella.

 Sivistyslautakunta keskusteli lukion markkinoinnista.

 3. Jukka Rimpioja tiedusteli, miksi urheiluhalli ei ole viikonloppuisin auki.
Ur hei lu hal lin siivouksessa on ollut resurssipulaa ja koronapandemia on tuo-
nut lisähaastetta siivoustasolle. Hallilla on viikonloppuisin lii kun ta ta pah tu-
mia, joihin on tapahtuman järjestäjän kanssa sovittu siivousjärjestelyt ja
hal li on maanantaiaamuna ennen sen aukeamista siivottu kunnan toi mes-
ta.

 4. Marko Järvenoja tiedusteli urheilualueiden hoidon järjestämisestä.
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